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I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Rozpoczęcie procedur koniecznych przy
wymianie nawierzchni (przebudowie) ulicy Cichej

W nawiązaniu do poprzednich interpelacji związanych z wyżej wskazaną
ulicą i uzyskanych na nie odpowiedziach, a dotyczącej remontu/przebudowy 60
metrowego odcinka ulicy Cichej, po weryfikacji stanu prawnego gruntów, roz-
mowach z MZD, zwracam się z prośbą, by służby miejskie rozpoczęły niezbędne
procedury (jeśli na przykład konieczna jest zgoda wojewódzkiego konserwatora
zabytków) i przygotowały dokumentację przyszłościową przebudowy/budowy
ulicy Cichej. Tak, aby w momencie zabezpieczenia środków, można było nie-
zwłocznie do niego przystąpić.

Po rozmowach z menagerem Centrum panem Rafałem Zamojskim oraz dy-
rektorem Arturem Hajdorowiczem sugerowanym rozwiązaniem byłoby położenie
nawierzchni asfaltowej, z ewentualnym wykorzystaniem bruku jako pasa oddzie-
lającego chodnik, a służącego wspomnieniu o niegdysiejszej nawierzchni.

Okolice ulicy Cichej utraciły stary charakter, budowane wokół nowe biu-
rowce zmieniły całkowicie oblicze tej dzielnicy. Ulica zaś pozostaje ważnym
szlakiem komunikacji pieszej z pobliskich przystanków ulokowanych przy Al. IX
wieków Kielc, czy Urzędu Wojewódzkiego i Marszałkowskiego do Urzędu mia-
sta. Obecny stan urąga wszelkim standardom. Zważywszy na niewielką długość
wskazanej ulicy, mam nadzieję, iż udałoby się w miarę sprawnie opracować
wspomniana dokumentację, a w wypadku wygospodarowania środków - prze-
prowadzić te inwestycję już w tym roku.
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